



#### 浙江杜马缝纫机股份有限公司 ZHEJIANGDUMASEWINGMACHINE CO.,LTD.

地址:浙江省台州市椒江区机场南路58号 电话:0576-89086969 传真:0576-89086999

网址: www.cnduma.com



DM 999

# 全自动步进超高速包缝一体机

Fully automatic stepping and super high-speed overlock sewing machine

## DUMA 杜马



### 全自动步进超高速包缝一体机

- 操作屏采用多功能按键屏设计,操作简洁、易懂。
- 外观大面积塑料外壳与机壳配合美观大方,具有强烈视觉冲击感。
- 全新的剪线、抬压脚驱动机构与超高速的运行速度完美匹配,有别于同类产品。
- 声音轻柔,整体动作连贯顺畅,反应速度快,生产率大大提高。

#### Fully automatic stepping and super high-speed overlock sewing machine

- It adopts a multi-function button screen design, which is simple and easy to understand.
- Large-area plastic shell and the cabinet are beautiful and generous, with a strong sense of visual impact.
- New thread trimming and presser foot lifting drive mechanism perfectly matches the ultra-high-speed running speed, different from similar products.
- The sound is soft, the overall movement is coherent and smooth, the reaction speed is fast, and the productivity is greatly improved.

	<b>↓</b> →1 !←	Ĭ	T mm		mm Mm	ww Æ	• •	Q		
DM 999 - 3UT	DCx27 11#	1	6	3	0.6-3.8	4	0.7-2.0	7000	470x330x480	36/29
DM 999 - 4UT	DCx27 11#	2	6	4	0.6-3.8	4	0.7-2.0	7000	470x330x480	36/29
DM 999 - 5UT	DCx27 14#	2	6	5	0.6-3.8	4	0.7-2.0	7000	470x330x480	37/30
DM 999 - 5HUT	DCx27 21#	2	6	5	0.6-4.5(5.2)	5	0.7-2.0	6500	470x330x480	37/30
DM 999 - 6UT	DCx27 14#	3	6	6	0.6-4.5	2+4	0.7-2.0	7000	470x330x480	37/30
DM 999 - 6HUT	DCx27 21#	3	6	6	0.6-4.5(5.2)	2+4	0.7-2.0	6500	470x330x480	37/30















#### 产品特点/Product Features



#### 伺服电机驱动:Servo motor drive

启动快、停针准、噪音低、振动小;最高转速可达 7000 转/分。

Fast start, accurate needle stop, low noise, low vibration; the highest speed can reach 7000 rpm.



#### 键恢复出厂:One-key factory reset

一键恢复出厂设置功能,在操作失误的前提下也能 轻松恢复.

One-key restore to factory settings function, it can be easily restored under the premise of operating mistakes.



#### 四种模式:Four modes

全自动、半自动、自由缝、全人工四种模式自由切换 操作方便,功能完善。

The four modes of automatic, semi-automatic, free sewing and full manual can be switched freely.



#### 可加装吸气功能: Can be equipped with suction function

可根据要求加装吸气功能,将剪线线头与切刀废料瞬间吸入 到积尘袋,节能环保,使生产环境更加整洁,舒适。

The air suction function can be installed ,thread trimming thread and cutting knife waste can be sucked into the dust bag instantly.



#### -个步进两个功能: One step and two functions

一个步进实现自动剪线和自动抬压脚两个功能。

One step realizes two functions of automatic thread trimming and automatic presser foot lifting.



#### 三光眼自动剪线:Tri-optical function

在布料离开光眼后进行剪线,剪线更加准确,线头更短, 不需要回拉剪线,更加省线省心,提高效率。

The thread trimming is performed after the fabric leaves the light eye, the thread trimming is more accurate, the thread end is shorter, there is no need to pull back the thread trimming.



#### DLC针杆滑杆: DLC needle bar and slider

针杆、滑杆镀黑金刚工艺,增强表面耐磨性, 有效防止少油情况下机器卡死现象,带来精致的缝纫效果。

The needle bar and sliding bar are plated with black diamond technology to enhance the surface wear resistance, Effectively prevent the machine from jamming under the condition of low oil.



#### 智能便捷设置: Smart and convenient settings

USB接口,为工作、休闲提供便利; 可调LED灯,在不同环境下调节亮度,更加人性化。

USB interface provides convenience for work and leisure; LED lights can adjust the brightness.